
Bespreekpunten bij het ‘Uitvoeringsprogramma bij het Masterplan Groningen 

Energieneutraal’ 

 

GroenLinks is blij dat er nu eindelijk een uitvoeringsprogramma ligt voor het Masterplan 

Groningen Energieneutraal. We maakten ons zorgen over de vorderingen van het programma, 

maar lezen in het programma dat er tal van projecten en activiteiten op stapel staan. Zo’n 

veertien (onderzoeken naar) projecten en activiteiten moeten nog dit jaar worden afgerond, 

zoals  een integraal warmtevisiedocument, een financieringsdocument zonnepanelen en een 

businessplan voor het duurzaamheidscentrum. 

 

Onderwerpen voor het debat: 

� Is het terugkijkend nu snel en efficiënt gegaan? Worden bijvoorbeeld alle projecten en 

activiteiten die dit jaar moeten worden afgerond ook daadwerkelijk afgerond? En hoe 

wordt de raad daarover geïnformeerd? 

� Een belangrijk doel van het programma is om alle communicatie af te stemmen en 

betrokkenen proactief te adviseren en ondersteunen. Hoe wordt dat gedaan? 

� Hoe verloopt de organisatorische sturing op het programma? En komt het terug in de 

hele organisatie; zo ja, hoe dan? 

� Hoe zit het met de uitvoeringsfinanciering van het programma? Wordt er slechts nog 

in oriënterende sfeer gezocht naar financieringsmogelijkheden of zijn er al concrete 

vorderingen. 

� Het programma wordt besproken met meerdere partijen om verder uitgewerkt te 

worden. Hoe verloopt dit proces? Bevinden we ons nog in een pril stadium of wordt al 

gewerkt aan samenwerkingsafspraken bijvoorbeeld. 

� Voor GroenLinks is het van belang dat naast de eigen organisatie ook het thema 

duurzaamheid onder de inwoners van de stad zichtbaar wordt gemaakt (zowel wat 

burgers zelf kunnen ondernemen en wat de gemeente doet). Het programma geeft aan 

dat hier middels een te ontwikkelen communicatieplan aan wordt gewerkt. Volgens 

GroenLinks moet hier snel mee gestart worden en moet er ruimte zijn voor 

initiatieven van inwoners van de stad zelf. Hoe ziet het college dit? 


